
Lokalråd Fladså – Midt i Naturen 

 

 

Bestyrelsesmøde- onsdag den 12. juni 2024- kl 19:00  

 

Mogenstrup Menighedshus. 

 

Deltagere: Varnny, Susanne, Gert, Per, Jørgen, Christian, Ib, Sonja, Anne. 

 

Afbud: Søren. 

 

Dagsorden. 

 

1: Godkendelse af referat/ Godkendelse af dagsorden. Referat godkendt. Dagsorden godkendt 

med tilføjelse af punkt 12. 

 

2: Formanden siden sidst.  

Velkommen til dette sidste møde inden vi går på sommerferie. 

Jeg vil prøve at opsummere lidt på hvad der har rørt sig siden sidst vi mødtes. 

Vi har været til Dialogmøde hos politiet, vi fik en orientering om ”tingenes tilstand” 

Det der fylder mest i statistikkerne, er økonomisk kriminalitet især forsøg på at 

franarre ældre borgere deres penge. Derfor, gør opmærksom på alle de steder 

du/I kan at man aldrig skal udlevere sine personlige oplysninger. 

Jeg har tilmeldt Lokalråd Fladså til et projekt som hedder Grøn Boligrotation, jeg 

sendte jer en mail med oplysningerne om projektet i går. som det fremgår er det 

ikke sikkert at vi bliver udvalgt og skulle det ske må vi se om det er muligt at løfte 

opgaven. Det skal ikke være lokalrådet alene der påtager sig dette, andre må også 

træde til ellers må vi takke nej. Lad os se hvad det bringer. 

Vi har aldrig fået lavet en officiel åbning af vores bogskab og det kan vi vel springe 

over. Skal vi åbne for en frøbytte skuffe, det skulle vel kunne ordnes med et skilt 

på skuffen/skufferne. 

Nogle af jer har været til møde i Tappernøje, hvordan gik det? Lad os lige her efter 

høre lidt om det. 

Vi har modtaget en ansøgning om at hjælpe en ny forening i gang. Det er et tiltag 

til en forening som hedder ”Fladså FrivilligLaug” foreningens formål er a) 

Lokalhistorisk formidling b) Projektudvikling via donationer og fundraising c) styrke 

lokalforandring og stedbunden stolthed. Det er et engangsbeløb på kr 600,- og et 

årligt tilskud på kr 177.50 

Jeg håber vi kan støtte dem i deres arbejde for at skaffe mange penge til projekter 

i hele den gamle Fladså kommune. 

Lokalråd Fladså – Midt i Naturen 

Sonja har et forslag om at sætte 4700 foran vores Facebook og Instagram det 

skulle give større synlighed. Er det OK at vi gør det? 

Det er lykkedes at skaffe Kr 9,228, - til Ring bylaug fra lokalrådenes fællespulje. 

Jeg så på Facebook at der er Motion på Trolderuten den 8 september kl 10,00 

Ib ved nok lidt mere om det. 

Der er aftalt kaffemøde med Dansk Naturfredningsforening tirsdag den 18. juni kl. 

19:00 her i huset. Jer der har mulighed eller lyst til at deltage må gerne lige melde 

på så vi kender antal af deltagere. 

Vi har sendt en ansøgning til Bikubens Fusionsfond, da jeg blev i tvivl om de 

havde modtaget den sendte jeg den igen til Henrik Wolff-Sneedorff som er med i 

bestyrelsen, han svarede at han videre sendte den for en sikkerheds skyld. 
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Der er altså stadig en mulighed for at vi kan få støtte til en ny skærm i Fladså 

Hallen. 

Tovholderen på Lokalrådenes Fællespulje har spurgt Plan, Teknik og 

Lokaldemokratiudvalget om hvilken kriterier de mente skulle lægges til grund for 

uddeling af midlerne. Som I kan læse i det jeg sendte til jer i aftes så har de ingen 

kommentarer. 

Jeg efterlyste sidste gang om der var en der havde mod på at lave et billedgalleri 

på vores hjemmeside. Er der det? Jeg har lagt billeder i arkivet på vores 

hjemmeside som må kunne trækkes over, 

Lidt reklame for et godt arrangement. 

Der er sommersang i sognehaven den 25. juni kl.170:0 der er tilmelding på 23 70 

46 18 - senest 21 juni. Det er i Hammer sognehus. Se kirkebladet. 

 

3: Kassereren siden sidst. Konti gennemgået, stemmer. Spar Nord vil have vi skal registreres i 

Unioo forhold til hvidvaskloven. Per er i dialog med banken om dette. 

 

4: Troldeløbet 08.09.2024 -Gaver til børnene? 100 par solbriller med logo undersøges? Bolsjer 

med logo? Vi søger fællespuljen. 

 

5: Evaluering af foredrag 25 april.  Der kom desværre ikke så mange. Ellers var det et fint arran-

gement. 

 

6: Nye tiltag i efteråret 

Troldeløb 

Julemarch 

Besøg/rundvisning på DSB værkstedet for borgere, Jørgen tager kontakt til DSB i forhold til status 

på ”lovede” arrangementer. 

Børneteater tages op på augustmøde. 

Gå med lokalrådet? Kunne det være en ide til frivilliglaug. 

Hjertestarterkursus 7.9.24 hold a 15 personer, kursus a ½ time. Mulighed for at blive afholdt i me-

nighedshuset. Gert finder ud af bookning af menighedshuset. 

 

7: Ny velkomstfolder godkendes. Der indhentes tilbud på 500 stk. på genbrugspapir.  Sonja og 

Per indhenter tilbud. 

 

8: Ideer til næste års aktiviteter. Vi tænker over det til mødet i august. 

 

9: Synlighed/nye medlemmer af lokalrådet. Sonja har en række forslag, som kan sættes på 

dagsorden til næste møde. 

 

10: Nyt til Nyhedsbrevet. Turen rundt på DSB, ny folder er på vej i trykken. 

 

11: Fladså frivilliglaug. Lokalrådet støtter med 600 kr. som engangsbeløb og 177, 50 i årligt 

driftstilskud. 

 

12: 4700 foran fb og Instagram for at få flere hits. Vi giver det et forsøg. 

 

13: Kursus for lokalråd, orientering.  Det var et givende kursus. Der blev efterlyst en vært for 

2025 mødet. Vi tilbyder at det kan holdes her. Per giver besked om dette. 
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14: Eventuelt 

Forslag til ændring/ajour på hjemmesiden, Per følger op. 

Skal Lokalrådet have en lille stand på lokale begivenheder, som f.eks. loppemarked ved Brugsen? 

Drøftes på næste møde. 

Skal vi have en T-shirt med logo til at hjælpe med at være synlige. 

 

 

 Mødedatoer frem til august: 13-08-2024 

  

 

 

 

 

 

 


